
Jongeren in de lokale politiek bij N-VA Peer: 
ambitie en pit in de startblokken

N-VA Peer zet in op verjonging. Met Jore Wouters, Wesley Kolen, Davy Put en Fran Gysen staat een groep enthousiaste jongeren 
klaar om hun stempel te drukken op het lokale politieke toneel. Samen hebben ze een gezamenlijk doel voor ogen: werken aan 
een gezond en veilig Peer. 

Deze jonge krachten bundelen hun energie en ideeën binnen N-VA Peer met één doel voor ogen: streven naar een toekomst van wel-
zijn en veiligheid voor elke Perenaar. Hun jeugdige enthousiasme, gecombineerd met hun diverse achtergronden en ervaringen, 
beloven vernieuwing en verfrissende perspectieven voor de Peerse politiek. N-VA Peer is blij met de inzet van deze vier jonge 
mensen. “We geloven in jong talent”, zegt voorzitter Jan Steemans. “Deze mensen zijn de toekomst van onze gemeente. Ze zijn 
gemotiveerd en willen zich inzetten voor een beter Peer.”

Heb jij ook zin om je steentje bij te dragen? Neem dan zeker contact op!

Jore Wouters
Rechtenstudent met ambities

Jore Wouters, nog maar net 24 en nu al een enorm gedreven jongeman uit Wijchmaal. Aan Universiteit 
Hasselt studeert hij aan zijn laatste jaar rechten. Zijn ambitie om een positieve impact te hebben op de 
lokale gemeenschap duwde hem in de richting van de politiek. In N-VA Peer vindt hij een partner om zijn 
idealen te verwezenlijken en Peer te begeleiden naar een gezonde en veilige toekomst. 

Davy Put
Ontdek uw postbode met een missie

Davy Put, 37 jaar oud én een vertrouwd gezicht in Peer als postbode. Davy komt uit Linde, maar woont nu in 
Wauberg. Als dienstverlener kent hij als geen ander de noden en wensen van zijn medeburgers. Davy is 
ondertussen zes jaar gemeenteraadslid voor de N-VA en gelooft sterk in de kracht van burgerparticipatie en 
streeft naar een beleid dat dit ondersteunt.

Wesley Kolen
Lokale inspirator stort zich in het politieke strijdtoneel

Wesley Kolen, nog net geen 30, is afkomstig uit Kleine Brogel en woont nu in het centrum van Peer. Hij 
brengt zijn ervaring als leerkracht mee naar het politieke strijdtoneel. Wesley streeft naar een bloeiende 
gemeenschap waar educatie centraal staat als bouwsteen voor een voorspoedige toekomst. Hij gelooft dat 
een goed onderwijssysteem niet alleen individuen, maar de hele samenleving verheft en de weg opent naar 
een welvarende toekomst.

Fran Gysen
Jong Vlaams talent in het parlement

Fran Gysen, 26 jaar oud, werkt als parlementair medewerker voor de N-VA in het Vlaams Parlement. Haar 
ervaring en kennis van het politieke landschap geven haar een uniek perspectief op hoe lokale politiek bij-
draagt aan een beter Peer. Waardevolle inzichten en een frisse wind brengt ze mee naar het lokale beleid. Met 
haar scherpe focus op de jeugd wil ze helpen aan een bruisend Peer, waarin jongeren alle kansen krijgen om 
te groeien en te bloeien.
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Een tandarts in de politiek? 
Die zet sneller een tandje bij!
Aan het woord is Frieda Gijbels, meter van N-VA Peer én federaal Parlementslid.

Frieda, voor de mensen die je nog niet zo goed 
kennen: vertel nog eens hoe het allemaal begon?

Wel, ik ben eigenlijk een buurmeisje hé. Ik woon in Elli-
kom, deelgemeente van het huidige Oudsbergen, vlak naast 
Erpekom en Grote-Brogel. Mijn grootvader langs de kant van 
mijn papa, was een Perenaar. Ze noemden hem “Lewie van 
de Sokkerberg” (Louis Gijbels) en nadat hij de liefde van zijn 
leven in Ellikom vond, stichtten ze daar hun gezin.

Wamoetakoste?
In Peer komen we soms mooie borden tegen met informatie van 
nakende projecten en werken. Helaas wordt daarop niet vermeld 
wat de totale kostprijs bedraagt. Ook de duur van de werken 
wordt soms niet aangegeven. 

Is dat voor het beleid te moeilijk of vinden ze die informatie meege-
ven een brug te ver? Vlaanderen vermeldt wél de kostprijs en duur-
tijd. Waarom die terughoudendheid van Peer? De Peerse belasting-
betaler, die tenslotte die projecten en werken financiert, mag toch 
weten wat ze kosten, niet?

Tik tak tik tak … wat wilden we al in 
2012 verwezenlijkt zien?
Het verkiezingsprogramma 2012 van N-VA Peer voorzag:

    Het opstellen van een actieplan rond kleine landschapselementen en houtkanten. 

     Jeugdverenigingen in alle kerkdorpen steunen qua infrastructuur volgens hun representativiteit.

     Geen verhoging van de gemeentebelasting. De opcentiemen op de onroerende voorhef� ng 
worden zoveel mogelijk verlaagd.

Reactie van het beleid:
“We begrijpen dat daaraan dringend gewerkt moet worden.”

Boomplantactie: Het gaat vooruit! 
Sinds 2012 is in de Peerse klimaatplannen de aanplanting van bomen een belang-
rijk element. De plannen waren mooi, maar de uitvoering liet op zich wachten. De 
N-VA-fractie diende daarom op de gemeenteraad van woensdag 27 maart 2022 een 
toegevoegd agendapunt in om het beleid tot meer actie aan te zetten. Dat agendapunt 
werd unaniem goedgekeurd.

De gemeenteraad gaf daarmee haar goed-
keuring aan het voorstel om nog in 2022 
een maximum aan boomaanplantingen 
te realiseren. En een verder aanplantings-
plan voor de komende jaren uit te werken. 
De raad belaste het college van burge-
meester en schepenen met de uitvoering 
van het voorstel. De betrokken stadsdien-
sten kregen de opdracht om: 
•  de mogelijke plaatsen voor boomaan-

plantingen op te lijsten; 
•  zo snel mogelijk de aanplanting van 

bomen op speelpleintjes en andere open 
ruimten te realiseren; 

•  inwoners, (buurt)verenigingen en het 
forum duurzaamheid op een participa-
tieve wijze te betrekken;

•  en om proactief te communiceren over
de actie naar inwoners via verschillende 
communicatiekanalen.

De eerste resultaten zijn zichtbaar
De bewoners van een buurt ondernamen 
zelf actie en plantten en verzorgden op 
hun plein een 20-tal hoogstamfruit-
bomen. Samen met de gemeentelijke 
diensten werden er verder nog inlandse 
bomen, insectenvriendelijke struiken 
geplant en bloemenweiden aangelegd, 
volgens een eerder ingediend plan. 

En nog meer goed nieuws.
De Perenaars kunnen de in november 
2023 door gemeente gratis geleverde 
boompjes planten. N-VA Peer hoopt op 
nog meer navolging en initiatieven. Heeft 
u zelf een goed idee? Aarzel dan niet om 
ons te contacteren.

Dankzij de Peerse boomplantacties 
wordt onze gemeente alsmaar groener.

Ik ben tandarts-parodontoloog van opleiding. Leuven vond ik 
zo leuk, dat ik nog wat langer ben blijven plakken en ook een 
doctoraat in de medische wetenschappen behaalde. Ondertus-
sen woon ik alweer een hele tijd in Ellikom, samen met mijn 
man en onze drie kinderen.

Een tandarts in de politiek? Dat ligt niet zo voor de 
hand. Hoe ben je hierin beland?

Zonder het echt te beseffen, ben ik altijd wel geïnteresseerd 
geweest in politiek, maar dan niet in de typische zin van het 
woord. Ik was eerder geboeid door: 

• Hoe de maatschappij is georganiseerd;
• Hoe je problemen in de samenleving kan aanpakken;
• Hoe mensen met elkaar omgaan; 
• En hoe je mensen kan motiveren om het beste uit zichzelf te    
 halen ... 

Het is pas later, toen ik deel uitmaakte van het bestuur van 
mijn beroepsvereniging, dat ik merkte dat er nog veel te verbe-
teren viel aan de manier waarop de tandzorg is georganiseerd, 
bijvoorbeeld. Op dat moment kwam het besef dat je best zelf 
deelneemt aan de politiek als je dingen wil veranderen. 

En waarom de keuze voor de N-VA?
De N-VA is de enige partij waar ik mij thuis voel. Het is een 
partij die anders is dan de andere. Die durft al eens tegen 
schenen te schoppen. Een partij met bijzonder veel humor 
ook, iets wat ik heel erg belangrijk vind. Maar ook een partij 
die los staat van zuilen en dus vrij en onbevangen haar ideeën 
kan vormen en naar buiten brengen. En tegelijk een partij 
waarbinnen veel wordt nagedacht en gedebatteerd, waar er 
veel aandacht is voor wetenschappelijke onderbouwing en 
gezond verstand. Een partij die gelooft in wat mensen kunnen  
en die oprecht zorg wil dragen voor wie zorg nodig heeft.

Wat doe jij in Brussel?
In De Kamer zetel ik in verschillende commissies, waarvan 
de commissie Gezondheid de meeste tijd vraagt. Verder volg 
ik de Federale Wetenschappelijke en Culturele Instellingen op 
(zoals het KMI, Bozar, de Munt, het Afrikamuseum ...). 
Het is een enorm voorrecht om volksvertegenwoordiger te 
mogen zijn en ik probeer daar dan ook echt mijn best voor te 
doen. Ik wil mijn kiezers niet teleurstellen.

Gaan wij jou regelmatig tegenkomen in Peer?
Ik blijf mijn meterafdeling zeker regelmatig bezoeken! En de 
restaurantjes in Peer weet ik ook wel te vinden. En verder kom 
je me af en toe tegen op de Finse piste in Peer. Want blijven 
bewegen is belangrijk om ook mentaal fit te blijven!

Mooie informatieborden … die helaas geen melding maken van de 
kostprijs van projecten.
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


